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Ple de les Corts Valencianes realitzat el dia 15 de juny
de 2006. Comença la sessió a les 10 hores i 9 minuts.
Presideix el Molt Excel·lent Senyor Julio de España
Moya. Sessió plenària número 86. Segona i darrera
reunió.

El senyor president:

Se reanuda la sesión. Bon dia.
Molt honorable president del Consell.
Honorables consellers.
Il·lustríssims senyors diputats i senyores diputades.

Compareixença del president del Consell per a respondre
les preguntes d’interés general per a la Comunitat

Valenciana

El senyor president:

Continua la sessió amb la compareixença del president
del Consell, per a respondre les preguntes d’interés gene-
ral per a la Comunitat Valenciana formulades pels grups
parlamentaris.

En primer lloc, formula la pregunta l’il·lustre diputat i
síndic del Grup Parlamentari Popular, senyor Castellano.

El senyor Castellano Gómez:

Bon dia.
Gràcies, molt excel·lent president.
Senyories.
Donar compte de la gestió realitzada, no sols és un exer-

cici molt sa de salut democràtica, sinó que a més és una
mostra de respecte a tots els ciutadans i ciutadanes de la
nostra comunitat. Jo crec que la responsabilitat de tot
govern, la responsabilitat de tot partit, i la responsabilitat de
tot polític és donar compte de la gestió davant els seus ciu-
tadans per als quals treballen. I això és el que fa permanent-
ment el molt honorable president de la Generalitat, donar
compte de la gestió, i en este cas per això li requerim des del
Grup Parlamentari Popular que faça un balanç dels tres anys
de legislatura de gestió que ja hem superat en estos
moments.

Per a mosatros, el Grup Parlamentari Popular està tre-
mendament satisfet del balanç de gestió, perquè les dades
parlen per si mateixes, i les xifres i els projectes jo crec que
són no sols esperançadors sinó una realitat de progrés per a
la nostra comunitat. No sols perquè se complixen totes
aquelles promeses electorals que se digueren, com jo crec
que la més important, duplicar quasi el nombre de llocs de
treball que s’havien promés per a crear en esta legislatura,
sent més de ... (inintel·ligible) llocs de treball per dia, o
haver creat més de 40 empreses per dia, o reduir els impos-
tos, o reduir l’atur liderant Espanya, o sent líders d’afilia-
cions a la Seguretat Social, o invertint més del 78% en gasto
social, o treballant, com mai s’havia fet, per les infraestruc-
tures, o també arribant a acords tan importants a nivell polí-
tic o institucional, com ha sigut la reforma de l’Estatut
d’Autonomia, o a nivell també de concertació social, de dià-
leg social, com ha sigut la renovació del Pavace.

Bé, jo crec que açò són dades importantíssimes, que fan
que esta comunitat estiga en el lloc que està gràcies al tre-
ball, a la responsabilitat i a la serietat del Consell de la
Generalitat. Però jo crec que si important és la gestió i les

dades, hi ha una cosa també important. I és que des del
canvi del Govern central, des del canvi del Govern
d’Espanya, la Comunitat Valenciana, les dades diuen que ha
deixat de ser una prioritat per al govern socialista, i conver-
tint-se en tot el contrari.

Jo crec que des de l’any 2004, hem sigut en estos
moments testimonis, i seguim sent testimonis, del no a l’ai-
gua, del retard a l’AVE, del no al finançament sanitari, de
pagar més impostos, de boicotejar els grans projectes que el
govern popular està fent des de l’any 1995, per posar alguns
exemples, o de qüestionar permanentment la nostra identitat
cultural.

Jo crec ja que estos dies estem assistint a una cosa ja
insòlita, que sols se pot fer des del desconeixement o des
de la ignorància més gran. I són les últimes declaracions
de la ministra Narbona, quan fica de mal exemple el sis-
tema de prevenció dels incendis d’esta comunitat, quan
la prevenció d’incendis d’esta comunitat, perquè aixina
ho diuen les dades objectives i evidents, és modèlica
absolutament per a tot Espanya. Jo crec que eixes críti-
ques sols se poden fer des del sectarisme, des del desco-
neixement, o des de la ignorància més absoluta que la
senyora Narbona i el govern socialista tenen respecte a
esta comunitat.

Per tant, senyories, enfront d’eixa falta de prioritat,
enfront d’eixos permanents atacs que s’estan rebent per
part del govern socialista, jo crec que se contrasta d’una
manera nítida, d’una manera clara, una bona gestió. I
sobretot se contrasta una bona aposta de futur, perquè el
Partit Popular sí que creu en el futur de la Comunitat
Valenciana, i estem convençuts, i aixina ho estem fent, que
anem a seguir reivindicant allò que els falta als valencians,
com és l’aigua, com són les infrastructures, com és l’AVE,
com és el finançament.

I sobretot estem absolutament convençuts que el Partit
Popular seguirà defenent la nostra terra conforme ho està
fent fins a estos moments, amb honradesa, amb transparèn-
cia, amb brillantesa i amb una gran gestió.

Moltíssimes gràcies.

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Castellano.
Senyor president, té la paraula.

El senyor president del Consell:

Gràcies, president.
Senyories.
Senyor portaveu del Grup Parlamentari Popular.
Efectivament, estem més o menys ja als tres anys del

començament d’esta legislatura. Jo crec que podríem resu-
mir en diversos apartats el que han sigut estos tres anys,
importants per a la gestió autonòmica i importants també
per a la nostra comunitat.

Tres anys de pactes i acords, dirigits per un govern que
sempre ha sigut un govern dialogant. Tres anys de prosperi-
tat, dirigits per un govern reformista i actiu. Tres anys de
més oportunitats per a totes les persones, dirigits per un
govern solidari i compromés amb tots. I tres anys en defen-
sa dels nostres interessos, dirigits per un govern conseqüent.

Tres anys de pactes i acords. La reforma del nostre
Estatut d’Autonomia, un acord polític de primera magnitud,
que s’ha fet, a diferència clara i manifesta d’altres comuni-
tats autònomes, buscant sempre el més ample consens. O la
renovació del Pacte valencià pel creixement i l’ocupació. O
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l’acord de la carrera i desenrotllament professional del per-
sonal sanitari. O els plans de competitivitat dels sectors pro-
ductius de la Comunitat Valenciana. O el pla Millorar,
també per al nostre camp. O l’acord sobre residus sòlids
amb el PSOE, el Bloc, la Cierval, o tots els municipis de la
Comunitat Valenciana. O els convenis signats amb ajunta-
ments, entitats financeres, promotors, caixes d’estalvi, sin-
dicats, per a la promoció de milers de vivendes protegides.
O inclús el conveni amb els ministeris del govern
d’Espanya, entre altres coses per a inversions en matèria de
carretera.

Tres anys de prosperitat, perquè hem crescut més que
ningú a tot Espanya i per damunt de la mitjana europea.
Perquè hem creat més de 100.000 llocs de treball cada any
d’esta legislatura. Perquè estem desenrotllant el pla d’inver-
sions més ambiciós de la història de la Comunitat
Valenciana, i perquè la nostra projecció en el món és una
realitat. Perquè tenim propostes de sòl industrial per al futur
també de la nostra economia, molt importants. I perquè a
més som una comunitat autònoma en estos moments amb la
menor pressió fiscal de tota Espanya, on a més anem a
suprimir l’impost de donacions i successions.

I perquè a més... (aplaudiments), perquè a més hem
posat en marxa una xarxa de parcs científics al nostre terri-
tori, i perquè a més som la comunitat autònoma amb major
percentatge de territori protegit de tot Espanya, de tot
Espanya.

Tres anys d’oportunitats per a totes les persones. Més
col·legis, 200 nous col·legis; més hospitals i centres de
salut; més actuacions en vivenda que mai en tota la història;
més atenció a les persones majors (el president colpeja amb
la maceta) i les persones que necessiten de l’ajuda dels
altres. I, en definitiva, més gasto social que mai també en
tota la nostra història.

A més, i jo crec que és important respecte del que és la
defensa dels nostres interessos, una defensa constant i con-
seqüent del que és el present i el futur de la nostra comuni-
tat. Tres anys defenent l’aigua per al futur de la Comunitat
Valenciana, i tres anys defenent també les inversions en xar-
xes de comunicació necessàries per al futur de la prosperi-
tat de la Comunitat Valenciana. (Aplaudiments)

Tres anys reclamant tracte igual a la Comunitat
Valenciana que a la resta de les comunitats autònomes, que
per culpa d’un govern insolidari en estos moments tenen
tractament diferent al nostre. I també de reivindicació dels
diners que corresponen per a mantindre el nostre sistema de
benestar, per l’augment espectacular que ha tingut la
Comunitat Valenciana en nombre de persones al llarg d’es-
tos anys.

I també tres anys de defensa de la nostra personalitat i de
la nostra singularitat com a valencians. Jo crec que ha sigut
també un dels actius més importants d’un govern que ha
estat a l’altura en la defensa, una vegada més, de la nostra
personalitat, entre altres coses que a Europa es parle de
valencià i no d’altres qüestions.

Bé, són tres anys de gestió al servici de tots els valen-
cians, que el que fan és obrir la porta a més anys per a con-
tinuar en este camí de prosperitat i de futur per a tots.

Moltes gràcies. (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor president.
Per a formular la segona pregunta, té la paraula l’il·lus-

tríssim síndic, senyor Pla, del Grup Parlamentari Socialista.
Senyor Pla.

El senyor Pla i Durà:

Gràcies.
Senyories.
Tres anys d’anuncis, tres anys de propaganda, tres anys

d’engany. (Aplaudiments) Donar aparença de veritat a una
mentira permanent, per això li formulem la pregunta hui. I
tres anys també, senyor Camps, de por; de por a conéixer
la veritat. Perquè vosté despatxa el debat polític en estes
compareixences, on evidentment l’única cosa que pretén
és el titular per a Canal 9 i res més. I fuig del debat i dels
arguments.

Vosté té pendent de comparéixer en esta cambra per a
debatre, i per tant per a argumentar, en Terra Mítica, en el
cas Ivex, i per a donar compte de què ha passat amb les cinc
persones que moriren a Massamagrell.

Vosté, senyor Camps, ha impedit comissions d’investiga-
ció en esta cambra per a debatre i per a argumentar. I vosté,
senyor Camps, ha impedit que esta cambra tinguera una ofi-
cina pressupostària, que de manera clara explicara els ciuta-
dans què està passant amb la gestió dels diners públics de la
Generalitat. I vosté, senyor Camps, no ha estat capaç –jo hui
ho anuncie que és un compromís que adquirisc ací per a par-
tir de maig del 2007–, de generar una agència d’avaluació de
les polítiques de la Generalitat, per a impedir precisament, per
a impedir l’engany i la mentira, perquè un òrgan independent
diga on estan eixos anuncis, què ha passat amb els anuncis,
què ha passat amb els plans de veritat.

Anuncis n’ha fet vosté de tot tipus en estos tres anys.
Anuncis per a aconseguir vots: «El AVE és una realidad»,
va fer vosté eixe anunci quan estava a l’1,5% d’execució.
Hui acaba de dir ací també una altra cosa: més hospitals. On
estan eixos hospitals? En maqueta o en una primera pedra
després de tres anys? (Aplaudiments) O anuncis per a des-
viar l’atenció dels ciutadans.

Mire, quan estava Terra Mítica en suspensió de paga-
ments, vosté no va tindre altra ocurrència que fer el següent
anunci: que anava a construir l’esfera armil·lar, i un megaes-
pai a Castelló, en el moment en què tenia vosté un dels prin-
cipals projectes del seu govern del PP en suspensió de paga-
ments fruit del fracàs de la gestió del seu govern. I, el que
és més greu, va dir que havia posat en eixe mateix moment,
va dir que havia posat ja en el mercat 46.440 vivendes de
protecció oficial.

Senyor Camps, anuncis d’esfera armil·lar, plans que no
es complixen, i en el cas que mos ocupa, per això hui li for-
mulem altra vegada la mateixa pregunta. Vosté no pot vin-
dre a esta tribuna a contar mentires. No pot vindre. Ha de
donar clarament explicació a la ciutadania del que està fent.
Vosté no pot vindre ací la setmana passada i dir que tenia
105.000 vivendes. Però anem a vore, senyor Camps, vosté
s’ho creu? O que els tipus d’interés eren responsabilitat del
govern socialista.

Mire, la pregunta, ¿quantes vivendes de VPO, de veritat,
s’han executat en esta legislatura i quina valoració fa vosté
del ritme d’adjudicació? Per tant, no confonga la gent i no
pretenga tornar a enganyar. No diga ni clave vivendes usa-
des, o vivendes a les quals únicament i exclusiva s’ha pintat
la façana, i això el conseller ho sap molt bé, l’exconseller.
Quantes vivendes de protecció oficial, noves, s’han acabat?
(Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Pla.
Té la paraula senyor president.


